

## **Identifying Information:**

Les Chaussures Rubino Inc. (“RUBINO”) was historically a family-owned commercial retailer headquartered in Quebec, Canada. In 2024, RUBINO was acquired by Designer Brands Inc. and will therefore be implementing Designer Brands’ existing policies on forced and child labour going forward. RUBINO sells branded footwear and accessories at retail through over 30 brick and mortar and online stores. It only buys iconic and recognizable brands from their Canadian office or wholesalers. This report covers RUBINO’s 2023 financial year, February 1, 2023-January 31, 2024.

### **1) Steps Taken to Reduce the Risk of Forced/Child Labour**

During the 2023 financial year, RUBINO has not taken steps to prevent and reduce the risk that forced labour or child labour is used at any step of the production of goods.

### **2) Due Diligence**

RUBINO does not currently have policies and due diligence processes in place related to forced labour and child labour.

### **3) Risk Identification**

To date, RUBINO has not started the process of identifying the parts of its activities and supply chains that carry a risk of forced labour or child labour being used.

### **4) Remediating Forced or Child Labour**

No remediation activities have been taken because no instances of forced or child labor have been identified.

### **5) Remediating Loss of Income to Most Vulnerable Families**

To date, RUBINO has not identified any loss of income to vulnerable families resulting from measures taken to eliminate the use of forced labour or child labour in our activities and supply chains.

### **6) Employee Training on Forced Labour and Child Labour**

Currently, there are no relevant trainings provided for RUBINO employees related to forced labour.

### **7) Effectiveness**

RUBINO does not presently have policies and procedures in place to assess its effectiveness in ensuring that forced labour and child labour are not being used in its activities and supply chains.

In accordance with the requirements of the Act, and in particular section 11 thereof, I attest that I have reviewed the information contained in the report for the entity or entities listed above. Based on my knowledge, and having exercised reasonable diligence, I attest that the information in the report is true, accurate and complete in all material respects for the purposes of the Act, for the reporting year listed above.

Full name: Mary Turner

Title: Director

Date: May 17, 2024

I have the authority to bind Rubino Shoes Inc.

Approval/Signing of Disclosure:

A handwritten signature in black ink, appearing to be the name 'Mary Turner', written in a cursive style.

## **Informations d'identification :**

Les Chaussures Rubino Inc. (« RUBINO ») était historiquement un détaillant commercial familial dont le siège social est situé à Québec, Canada. En 2024, RUBINO a été acquis par Designer Brands Inc. et mettra donc en œuvre les politiques existantes de Designer Brands concernant le travail forcé et le travail des enfants. RUBINO vend des chaussures et des accessoires de marque au détail dans plus de 30 magasins physiques et en ligne. Il n'achète que des marques emblématiques et reconnaissables auprès de son bureau canadien ou de grossistes. Ce rapport couvre l'exercice financier de RUBINO du 1<sup>er</sup> février 2023 au 31 janvier 2024.

### **1) Mesures prises pour réduire le risque de travail forcé/enfant**

Pendant l'exercice financier 2023, RUBINO n'a pris aucune mesure pour prévenir et réduire le risque d'utilisation de travail forcé ou de travail des enfants à quelque étape que ce soit de la production de biens.

### **2) Diligence raisonnable**

RUBINO n'a actuellement pas de politiques et de processus de diligence raisonnable en place concernant le travail forcé et le travail des enfants.

### **3) Identification des risques**

À ce jour, RUBINO n'a pas commencé le processus d'identification des parties de ses activités et de ses chaînes d'approvisionnement qui présentent un risque d'utilisation de travail forcé ou de travail des enfants.

### **4) Remédiation du travail forcé ou du travail des enfants**

Aucune activité de remédiation n'a été entreprise car aucun cas de travail forcé ou de travail des enfants n'a été identifié.

### **5) Remédiation de la perte de revenu pour les familles les plus vulnérables**

À ce jour, RUBINO n'a identifié aucune perte de revenu pour les familles vulnérables résultant de mesures prises pour éliminer l'utilisation de travail forcé ou de travail des enfants dans nos activités et chaînes d'approvisionnement.

### **6) Formation des employés sur le travail forcé et le travail des enfants**

Actuellement, aucune formation pertinente n'est fournie aux employés de RUBINO concernant le travail forcé.

## **7) Efficacité**

RUBINO n'a actuellement pas de politiques et de procédures en place pour évaluer son efficacité à garantir que le travail forcé et le travail des enfants ne sont pas utilisés dans ses activités et chaînes d'approvisionnement.

Conformément aux exigences de la loi et en particulier de l'article 11 de celle-ci, je certifie que j'ai examiné les informations contenues dans le rapport pour l'entité ou les entités mentionnées ci-dessus. À ma connaissance et après avoir exercé une diligence raisonnable, je certifie que les informations contenues dans le rapport sont vraies, exactes et complètes à tous égards matériels aux fins de la loi pour l'année de rapport mentionnée ci-dessus.

Nom complet : Mary Turner

Titre : Directrice

Date : 17 mai 2024

J'ai le pouvoir d'engager Les Chaussures Rubino Inc.

Approbation/Signature de la déclaration :

A handwritten signature in black ink, appearing to be the name 'Mary Turner', written in a cursive style.